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Referat SB04 
 

Skolebestyrelsesmøde (04)  

Tirsdag d. 11. januar 2023  
19:00 – 21.00  
 

 
Mødested:                 Havrehedskolen, afdeling Morud, personalerummet 

 

Mødedeltagere:  
Pia Skov Hansen (Skolebestyrelsesformand), Tina Kannegaard (med-formand), Rikke Molin (forældrerepræsentant), Sussi 
Debicki Gudmundsson (forældrerepræsentant), Hans-Henrik Grabe (forældrerepræsentant), Stephanie Nør Nielsen 
(forældrerepræsentant), Mette Fugl (forældrerepræsentant), Niels Pedersen (medarbejderrepræsentant), Gitte Bremholm 
(medarbejderrepræsentant), Allan Buchholt Høj (Viceskoleleder), Louise Hjortebjerg Theil (Skoleleder) 
 

Elevrådsrepræsentanter:  
Silas Both (elevrådsformand, 9.b), Maria Møller Pedersen (elevråds-næstformand, 9.c)  
 
Mødeleder: Niels Pedersen 
 
Gæst:  
 

 

Møderække 2022-2023:  

Mandag d. 5. sept., mandag d. 3. okt., tirsdag d. 1. nov., onsdag d. 11. jan., mandag d. 6. feb., 
tirsdag d. 7. marts, onsdag d. 12. april, torsdag d. 11. maj og mandag d. 12. juni. 

Dertil varslet møde med Børne- og ungeudvalget d. 4. oktober kl. 19.00-21.00. Placering kommer 
senere.   

 

Punkt 20: Godkendelse af referat                                          Kl. 19.00 

Beslutningstema: Godkendelse af referat fra sidste skolebestyrelsesmøde 

Sagsfremstilling: At skolebestyrelsen godkender referat fra sidste møde. 

Beslutning: Referatet blev godkendt og underskrevet 
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Punkt 21: Nyt fra elevrådet                   Kl. 19.05 

Beslutningstema: Orientering fra elevrådsrepræsentanter.  

Sagsfremstilling: At skolebestyrelsen orienteres om elevrådets arbejde på Havrehedskolen 

Beslutning: Elevrådsrepræsentanter havde meldt afbud 

Bilag: 

 

Punkt 22: Orientering fra ledelsen                                                                        Kl.  19.15          

Beslutningstema: Orientering fra skoleledelsen.  

Sagsfremstilling: Herunder billeder af alle forældrerepræsentanter. Status på 
klassedannelsesprincippet. Økonomi. 
 
Beslutning:  

Opgradering af Basketbaner - Morud og Veflinge. 

Indkøb af diverse møbler og inventar til afdelingerne. 

Status på klassedannelsesprincippet – Louise Theil orienterede om processen omkring princippet. Vi 
udsender princippet og aftaler med dagtilbudsdelen af Havrehed-distriktet. 

 Bilag: 

 

Punkt 23: Høringssvar vedr. skolestruktur i Nordfyns kommune    Kl.  19.25 

Beslutningstema: Jf. arbejdet i Nordfyns kommune med strukturproces på daginstitutions- og 
skoleområdet er der pt. et forslag i høring. Høringsmaterialet kan læses på Nordfyns kommunes 
hjemmeside. Skolebestyrelsen skal udarbejde høringssvar, der er vedhæftet et udkast til 
høringssvar som på mødet gennemarbejdes.  

Sagsfremstilling:  
 
Beslutning:  

Skolebestyrelsesformand, næstformand og skoleleder har drøftet forslaget til ændring af Skole- og 
dagtilbudsdistrikter i Nordfyns Kommune. 

Forslag til høringssvar blev udarbejdet -  input fra bestyrelsesmedlemmer - 

Bilag: Udkast til høringssvar til strukturproces eftersendes.  

https://www.nordfynskommune.dk/demokrati-og-indflydelse/indflydelse-og-dialog/horinger-og-afgorelser/horing-vedrorende-ny-struktur-pa-dagtilbuds-og-skoleomradet-2022/
https://www.nordfynskommune.dk/demokrati-og-indflydelse/indflydelse-og-dialog/horinger-og-afgorelser/horing-vedrorende-ny-struktur-pa-dagtilbuds-og-skoleomradet-2022/
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Punkt 24: Fællesskab          Kl.  20.00 

Beslutningstema: På sidste møde vedtog vi at nedsætte et udvalg, som skulle gå forrest i forhold til 
drøftelserne og arbejdet med fællesskab. Kun 2 har tilkendegivet at deltage i det arbejde. 
Skolebestyrelsen finder stadig punktet vigtigt, hvorfor vi på dette møde prøver at indkredse emnet 
yderligere.  

Sagsfremstilling:  
 
Beslutning:  

Gitte, Pia, Mette og Tina har budt ind på at deltage i en evt. arbejdsgruppe.  

Skolebestyrelsesformand, næstformand og skoleleder har drøftet hvordan emnet gribes an.  

Skolebestyrelsesformand Pia Skov Hansen fremlagde pointer ift. værdien ”fællesskab.” 

F.eks.: Hvad kan vi som forældre, institution gøre for at styrke dannelse, fællesskab og sammenhold? 

Begrebet dannelse blev drøftet.  

Slides fra Center for Ungdomsstudier blev drøftet – ”Ungdomsliv i 2020erne” v/Søren Østergaard 

Skolebestyrelsen lyttede dele af Podcast fra CUR-Cast om bl.a. forældreroller, rammevilkår for børn 
osv. 

Skolebestyrelsen drøftede oplægget- og hvordan og hvornår dette emne kunne udmøntes praktisk. 

Bestyrelsens drøftelser ”indkredsede” emnet – dette tages op på næste skolebestyrelsesmøde 

Bilag:  

 

Punkt 25: Evt.                                                Kl. 20.50 

Beslutningstema: Drøftelse af diverse udfordringer i klassefællesskaberne. 

Sagsfremstilling:  

Beslutning:  

Bilag:  

 

 

Punkter til næste møde: Fællesskab  

  


